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 חיים לצד הקורונה 

אנחנו ממשיכים להתמודד עם תקופה קשה מאד הן ברמה הארצית, שמחלחלת גם  

אלינו והן ברמת היישוב. במהלך הסגר השני נתנה הקורונה את אותותיה בקיבוץ גם 

בנושא הלכידות הקהילתית. בסך הכל אנחנו חווים ועוברים את המצב בצורה טובה. 

גם בפן האישי וגם ברמת המערכות, אבל אין ספק שהמתח והמצוקות נוכחים  

 בחיינו.

על ההתנהלות המערכתית בעיקר  המציאות המשתנה כל כמה חודשים, מקשה מאד 

 בתחום החינוך ועוד יותר מזה בחינוך הבלתי פורמלי. 

הגמישות והיכולת למצוא פתרונות טובים, נדרשים לבדיקה ובחינה שאנחנו לא  

 רגילים להם במציאות הנורמטיבית.

בעלי התפקידים בקהילה מנסים כל הזמן להיערך ולמצוא פתרונות לתרחישים  

 אפשריים.

חשופים לשינויים מאד מהירים ומאד משמעותיים בהנחיות וכל העשייה כל אנחנו 

 הזמן כפופה לשינויים. 

את המערכות האלה, שוב בעיקר החינוך, אנחנו צריכים לעטוף בצמר גפן ולשמור  

עליהן מאד, למרות שאין באפשרות בעלי התפקידים לעמוד בכל הדרישות 

רבים, יש להיזהר מאד שלא לאבד את   והציפיות, של האנשים, כי הקשיים הם כל כך

 היש.

המחוייבות שלנו לשמירה על הרגולוציה ועל ההנחיות היא מוחלטת. גם כשאנחנו  

חושבים אחרת, לא תמיד שלמים ומסכימים עם ההנחיות, אין לנו את הפריווילגיה  

 לשנות ו/ או לקבל החלטות אחרות. 

קשיים וריבוי בפניות בסך הכל אני חושב שהטוב עולה על הרע ולמרות כל ה

 אישיות מאד טעונות אמוציונאלית, אנחנו מצליחים לשמור על יציבות.

אני קורא לכולם להשתדל דווקא בתקופה זו לשמור על לכידות ולהימנע ממאבקים  

 ו/או סיכסוכים שיביאו לסדקים שיישארו אותנו גם ביום שאחרי הקרורונה. 

נחנו עדיין בצל הקורונה. מחפשים  כרגע אנחנו מסתכלים חצי שנה קדימה, כי א

דרכים לתחזק את הפעילות והאווירה הקהילתית. מצפים בקוצר רוח ליום שמותר  

 יהיה להתקהל ולהתקהל ולהתקהל. 

 

 משולחנו של עידן רז 
   מנהל אגודה קהילתית / ועד מקומי 
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לזכור כל הזמן שכל מה שנשמור עליו היום, כסגנון ותרבות דיבור, כלכידות, חשוב 

 כקהילה, ילווה אותנו גם ביום שאחרי.

 והיום הזה, אני בטוח, בוא יבוא. 

 

 קדימה  עם הפנים 

משמח לציין שעל אף המצב והקשיים אנחנו ממשיכים להתקדם ולבצע החלטות  

 נוספים בתוכנית פני היישוב.שהתקבלו כבר מזמן ולפתח פרקים 

 סלילת דרך לבית הקברות 

בימים אלה אנחנו פותחים דרך זמנית אל בית הקברות, לקראת סלילת כביש בטון  

 ע אל בית הקברות. "קבוע, על פי התב

אנחנו בהחלט מחוייבים לנוף שלנו ולשיקום והשבת פני הנוף והגינון בסיום כל  

 עבודה. 

, אבל בסבלנות  ד לוקחות יותר זמן משהיינו רוציםוהגינון תמיעבודת שיקום הנוף 

 . בצע הכלואורך רוח נגיע ל

אני חוזר ומזכיר שההתלהמות והשיימינג שמלווים באופן מאד טעון כל עבודה  

, לא יכולים לעצור עבודות מתוכננות ומאושרות ורק מרעילים את ציבורית

 האווירה. חבל ומיותר. 

 מתחם חינוך 

החינוך הבלתי פורמאלי מתקדמת יפה ועל פי התכנון ואנחנו מקווים הקמת מתחם  

מאד שגם הפעילות של הילדים במקום תחל על פי המתוכנן ותשדרג את החינוך  

 הבלתי פורמאלי בקיבוץ. 

 ( 4)המשך בעמ'    
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   שכונה ד' בניית  

צמוד לכביש הכניסה להרחבה והשני ב ד, האחני חלקיהשבמתקדמת בניית השכונה,  

 נמצאות בתהליכי פיתוח. ,עזרא, כורש ואליהו  מאחורי שורת הבתים של משפחות 
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 חג הקיבוץ  

 שנים לעלייה על הקרקע במבצר ג'דין   74במלאת  

אני מאד גאה בקיבוץ שלנו וגאה מאד במייסדים, שמבלי לדעת זאת דאגו לדורות 

 קדימה למקום המופלא הזה. 

להתייחס ליחיעם ולאהוב את המקום מבלי להתייחס לימים הראשונים אי אפשר 

 ת איתנו הלאה. זוהי ההשראה שצריכה ללוו של המקום ולמייסדיו.

  74שנשב פה כבר  לא יכול היה להעלות הדעת, גם מי שראה בבואו לכאן עניין זמני

ם והנה אנחנו פה. יולדים ילדים, בוני שנים במקום שרק גדל, מתפתח ומשתדרג

 ומרחיבים. 

הטובל   להשקיף על הקיבוץ ,בכל הזדמנות אפשריתממליץ לכולם לעלות למבצר 

 , להשקיף מזרחה ולהפנים את עוצמת המקום.בירק

 
                              1946ארוחות ראשונות ב"בית" החדש.             

 

 ( 13 )ראה כתבה מורחבת בעמ'
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     2021 תקציב 

עם ראשי אגפים, ענפים רבות מקיימים פגישות עבודה בימים אלה אנחנו 

 ם הקרובים. ת התקציב החדש ובכך נעסוק בחודשיבנייצורך ל ,ופעילויות

 ענף. לנית השקעות של כ כבניית תוכנית עבודה ותוהכנת התקציב מתבססת על 

 בודקים את השפעות הקורונה על הענפים.אנחנו 

  ,ברווח קטןשמת תקציב סיים צרכני ואמור לענף  , שהוארות אירוחדיענף ב ,למשל

 על מנת להשאיר סכום כלשהו להשקעות. 

 בשל הסגר בחגים לא היו מתארחים אז הענף סיים באיזון, אבל ללא רווח.

 יות. והאפשרואת  כל ענף, את הצרכים, את התוכניות בזהירות המירבית בוחנים 

מלא עם מנהלי הענפים והפעילויות, תוך שמגיבים  עולהפוף תיעובדים בשאנחנו 

 למתרחש בשטח. 

 ן סוף שנה. דאומאנו עוסקים בבמקביל 

 

 בריאות 

ביקורי הבית, שממנו ניתן ללמוד על הצרכים ולתכנן  אנחנו ממשיכים בנוהג

מעקב, תחזוקה   באופן שוטףנושא מיצוי הזכויות של החברים דורש  תוכניות.

 כמו כן עוסקים בהבטחת התחזוקה השוטפת של המרפאה.  ומידע.

 בשל הקורונה.  ווהצטמק ותוכניות נרחבות לגבי מרפאת השיניים שהשתנלנו היו 

 בעיקר על מה שקשור בחירום, פחות בשוטף.  ת שינייםכרגע עובדים במרפא

בשל העובדה שנוספו ר ב בנושא הסיעוד באופן כללי, בעיקמתוכנן דיון נרחבקרוב 

 לאחרונה מטפלות זרות נוספות. 

 

  הבית המשפחתי

בעקבות הקורונה התקבל אישור להקים סככת המתנה מסודרת בכניסה 

שהמטופלים יוכלו להמתין בנוחות ובתנאים סבירים,  וטרפיה, על מנת להבטיחזילפי

 תוך שמירה על ההנחיות.

 

 

 של   משולחנם            

 עסקים   ומנהל   ר " יו   –   פוקס   ירון 

 קהילה   מנהלת   –   אסתר קלדס 
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 י סיעוד ביטוח  

הגדרת הקריטריונים, על ירון, יצחק ואתי , יחד עם חברת טנא, עוסקים בנושא של 

 שוות למשך השנים הבאות.  סיעודיות מנת להבטיח לכל החברים זכויות

נוהל מחייב מאד עוזר ומאד מכוון   חידוד וחידוש נהלים משפר מאד את התיפקוד.

 את העבודה. 

 

 השכרת דירות 

שנשמרות עבור משפחות  ,להוציא שתי דירות משפחתיות ,כל הדירות מושכרות

רק בעוד מספר שנים ורוצות בינתיים  את ביתן יתחילו לבנות ושהתקבלו לחברות 

 לגור בקיבוץ בשכירות. 

כללה גם שידרוג ושיפוץ   , אשרהתווינו תוכנית השקעות לשלוש שנים  2020בתקציב 

 הבתים מבפנים ובחוץ, כל בית בהתאם לצרכיו. 

 תן לראות את אותותויה בחצר. עד כה נעשתה עבודה רבה בתחום וני

 עובדת מצוין ומסייעת מאד לבצע את התוכנית.  ,מינהלת הגינון שהוקמה לאחרונה

ולהגדיל את   עלות את שכר הדירההמשודרג מאפשר לנו ל כל בית משופץ/

 הכנסותינו. 

 

 סקיות השכרות ע 

בעקבות  בתחום ההשכרות  פגיעה עסקית  נרשמהלהוציא פגיעה בבירה מלכה, לא 

 הקורונה. 

אנחנו שוקלים לאפשר לתת הנחה למכינה על התקופות בהן הבתים אינם 

 מאויישים.

 תוכנית השקעות התאמת מבנים נוספים להשכרות עסקיות. למתכננים להכניס 

נמצאים בהולד עם שני שותפים שמעוניינים להפעיל את התיירות   –תיירות 

 ליום שאחרי... בתנאים שונים מטבע. מחכים 

 

 אזור עדיפות 

שא באופן קבוע. בינתיים הוארכה ומתנהלת פעילות מול המועצה להסדרת הנ 

תקופת התנאים המיוחדים וכנראה תוארך עד סוף השנה ואנו פועלים לייצב תוכנית 

 קבועה. 

 ( 8)המשך בעמ' 
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 (7המשך מעמ'   –)משולחנם של אתי וירון 

 

 הרשאת תשלום 

גיע לכך בשאיפה לה משפחות שכבר עשו הרשאה,  40 עםאנחנו מתחילים פיילוט  

ואנחנו,  שיטות תשלום אחרותעל פי הרשאה, ולא יהיו יותר  רק שכולם ישלמו 

 המנהלים ובעלי התפקידים, לא נשמש כחברת גבייה.

 זיפית ומורכבת.יס הזו עבוד 

, על מנת ללמוד מוכן לכך ועשה הרשאהלהתחיל את הפיילוט עם מי שכבר  נוחלטה

 את כל הפרטים ולעשות הכל כמו שצריך.

ממן עבור  שנוצר ביחיעם הוא בנק שאמור ל , המבוסס על תשלומי התושבים,ה'בנק'

. זהו אינו 'בנק שניתן ליצור בו , בהתאם להחלטותינוכמו שצריךכולנו את החיים 

 והלוואות. ת חובו

 

 

 ועדת תכנון 

מעכשיו תעבוד  שינינו נהלים מסוימים של ועדת תיכנון. רוח התקופה  בהתאם ל 

כמות המשקעים   ,בהתאם לפרוייקטים. למשל ,עבודהבאמצעות צוותי ועדת תכנון 

גרמו לנו להבין שיש להשקיע בשידרוג  ,שנתיים האחרונותוירידתם המרוכזת, ב

באזורים מסויימים בקיבוץ. בהתאם, קם צוות אשר יביא תוכנית מתאימה   הניקוז

 לוועדת תכנון. 

 

 

   מחלק חשמל

לשיפור  אשר יביא תוכניתמקצועי,  ,יש בעיות דחופות, שעוסק בהן צוות מצוצמם

בעקבות המצב. יש לטפל בתוספת   את ביצועה םיקדה יש לושיפוץ מרכזיה ב', ש

 גנרטורים במקומות קריטיים, כמו בבית הסיעודי ובמרכזיית תדקס. 

ואנחנו ממשיכים   עזרת ירון גביש וצוות הבניין.בהרבה נושאים כבר הושלמו 

 מן השטח.   בהתאם לצורך שעולהבתחום בטיפול 

 הפחת.  קטנתטיפול בתחום המים, החלפת מונים וה כמו כן מקודם גם 
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 חקלאות 

 אבוקדו 

 במחירים מצויינים.יחסית ו טון, כמות גדולה מאד  460עד כה נקטפו 

 בננות 

המחירים יורדים בשל הקטיף היה מצומצם יותר ועכשיו מתגבר. היבול מצויין אבל 

 ההיצע הגבוה. 

   חממה הידרופונית

עם   עולהפ וף תיכרגע עובדים על הגברת שבהתאם לציפיות. עובדת יפה והחממה 

 חניתה, שבשלב זה עוסקים בכל השיווק. 

את התחום ואנו  איכותיים וזה מקדם מאדצורכים יותר ויותר מוצרים בארץ אנשים 

 . מקווים לעלות על הגל הזה ולהתפתח איתו

   לול 

פרס המגדלים את  לקיבהענף  תוצאה יוצאת מן הכלל בחודש זה. צוות הלול הגיע ל

 ברכות.  הטובים ביותר באינטגרציה.

 

 

 חג חנוכה מואר ושמח! 
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 הגיל הרך 

עבור הגיל הרך חזר לשגרה לפני כחודש וחצי ומאז נשמרת באדיקות השגרה 

 הבריאותית. ילדים, תוך הקפדה מלאה על בריאותם ובטיחותם ה

סר  חו יוצראנשי צוות ו/או ילדים שלא מרגישים טוב, נשארים בבית, גם אם זה 

כל יום יהיו באנחנו שומרים היטב ש, תוך שבכוח אדם ותחלופה גבוהה בצוות

 היום יום השוטף.  תעל מנת להפעיל א ,מספיק אנשי צוות

 

  

 ן אנקור בטיול חורףג

 

 חינוך 

 משולחנה של סנדי ירום 

אנחנו מתרגלים להתנהל על פי  

קיום  הנחיות הקורונה, כמו למשל 

  חגיגות ללא השתתפות הורים

מה שמאד חסר לנו ואנחנו  וכדומה, 

מייחלים ליום שבו יוכלו הורים  

 יםלחזור ולהיות שותפים מלא

 לפעילות.  

משל, תצויין באירוע מיוחד  לחנוכה 

 , אךוהפעוטונים בכל אחד מהגנים

 הורים. ות ה השתתפללא  כמובן,
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 המרכזונים 

אחרי שבועיים של פעילות הפגתית, שבה הגיעו הילדים למרכזון לאחר שהסתיימו  

בכפוף להנחיות התו הסגול, חזרנו לפעילות שוטפת, הן בבתי  השיעורים בזום, 

 הספר והן בפעילות במרכזונים. 

 תמר    - מרכזון א'ב'  

ארוחת צהריים,  תוללכהפעילות ים למרכזון מיד בתום הלימודים.  ילדים, מגיע 26

 17:00מנוחה, פעילויות יצירה, משחק, פיקניקים וטיולים. המרכזון פתוח עד 

 שקד   – מרכזון ג'ד'  

רוחת הכוללת א, משתתפים בפעילות ילדים 21בבית התינוקות הישן.  המרכזון פועל

 מפגשים של עמותת פרדס.  4סדנה בת שונות וכן צהרים ופעילויות 

  16:00  –   07:00  בין השעות: יפעלו בימי ראשון עד חמישי    ניםחנוכה המרכזו   בחופשת 

 לפעילות חופש  מגוונת. 

 

 פעילות מסגרת ה' ו' 

הילדים פפר, -בראשות ליאור מאירבמשך שלושת חודשי הפעילות של המסגרת, 

מנות ברוח ההתנדבות המדבקת של רז דגן בסדנאות הנגרות והא לומדים ויוצרים

 .)בת זוגו של שגיא דגן( וחוליאטה

 
 חוליאטהסדנת יצירה בהנחיית 

 ( 12)המשך בעמ' 
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 ( 11המשך מעמ'   –)חינוך 

 

 לילדים.ערבי גיבוש , גם הם בהתנדבות, ערכו יואל רוזנקיאר ונועם פפר

 
נכנסה אף היא ללוח הפעילות. באופן שבועי חווים הילדים תוכנית "יובלים לטבע" 

התנהלות בקבוצה של שהוא הבית, ולומדים מיומנויות קדומות,  ,את הטבע

 . וכפרטים

 
מעורבים בעשייה במסירות ושמחה, ומעבירים פעילויות וסדנאות שונות  םהוריה

 לילדים. 

בכדי לבחון , קהילהנוספים ב ם וחברות בקשר מתמיד עם חבריעומדים ו חנאנ

רבים מביעים נכונות לקחת חלק בעשייה,   עשייה משותפת נוספת בהמשך.

 בהתנדבות ועל כך אנחנו אסירי תודה. 

 הנתינה והאמונה בילדים מורגשות בכל שלב. 

 ! פשוט תודה
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 לידתו של קיבוץ 

 שנים לעלייה על הקרקע של מייסדי הקיבוץ   74

 
 

עדיין בגבולות, טרם    – שיחות קיבוץ   ם של פרוטוקולי  ם מתך קטעי 

 העלייה לג'דין )מבצר יחיעם( 

 

   1מס'    ה שיח 

 1946אוקטובר  

שיחה ראשונה זו תדון בהרכב המוסדות. תפקידם יהיה חשוב מאד, משום שהוא  

גנון הקיבוץ ופעולתו. להחליף אנשים אפשר תמיד, אולם מנגנון לא ניקבע את מ

 בכל יום אפשר לשנות. 

 המנגנון... וכך קם 

 

 3שיחה מס'  

  19.10.46 

 עים סדר שבוע:מתכונת המנגנון עליו הוחלט וקוב בוחרים ועדות לפי

 "שני ערבים ללימוד עברית ושניים לשיחות קיבוץ".

 ( 14)המשך בעמ' 
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 ( 13המשך מעמ'    – )לידתו של קיבוץ  

 

   4שיחה מס'  

26.10.46 

מתוך דו"ח שנמסר בשיחה: הרצפלד ואחריו גם מחלקת ההתיישבות של הסוכנות,  

 תקופה של אי לגליות שלנו שם. חינה חוקית את היאחזתנו בגבולת, אחריאישרו מב

 

 5  שיחה מס' 

  27.10.46 

דיון על הוצאת פעילים לתנועה ועל תקנון לקבלת חברים חדשים: "חבר הרוצה  

מבין משתתפי השיחה   51%חודשים כאורח, אם  6-3להתקבל, ישהה תקופה של 

מבין משתתפי  75%מצביעים על כך בחיוב. הוא עובר לתקופת מועמדות, אם 

 השיחה מצביעים על כך בחיוב. כעבור חצי שנה נוספת, הוא יכול להתקבל לחברות. 

 

 9שיחה מס'  

12.11.46 

קמ' מתרשיחא(. יתכן  4בזמן הקרוב יצאו לנקודות חדשות וביניהן גם לג'דין )

שיציעו לנו את המקום במקום גבולות. הנימוקים הם בעיקר שאלת הקירבה.  

ם ראויים להכשרה. הסיכויים להתפתחות כלכלית דונ 150דונם, מהם    3000במקום  

 איש, מסיבות ביטחון.  25מאד קלושים. ביטחון אין. בפלוגה יצטרכו להיות 

 לא פשוט לעזוב את גבולות.  . א

 תור יצירה חדשה. בזה קוסם בתור נוף ו  –ללכת לגליל בגלל הקירבה  .ב

 בל בינתיים כל נקודה חדשה. ולא לקמוטב לעזוב את גבולות   .ג

 הדיון נדחה בשל אינפורמציה לא מספקת. עצם 
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 10שיחה מס'  

13.11.46 

 )בהשתתפות המחלקה לכלכלה( 

 מדברי מילק: 

. אנו נוקטים שלחנו לעצמאות בגיל כזה..ם לא ..כולנו חרדים לתוצאות, כי אף פע".

טיל את העול הכבד הזה, בראש וראשונה על  בדרך זו, כי אין דרך אחרת. עלינו לה

 הנוער הישראלי, אשר יצטרך לצעוד בראש. אנו מציעים לכם להיאחז בג'דין....

...מדריכה אותנו גם האמונה שקיבוץ שומרי יוכל למשימה גם כשהוא איננו מוכן  

 מכל הבחינות. לכך 

 ואז נבחן שנית".  –נראה אתכם במעשים 

 

 12שיחה מס'  

18.11.46 

 )אינפורמציה( 

עדיין אין תשובה ברורה בעניין ג'דין. הרצלפד מעוניין שנצא לשם. ויץ מתנגד לכך 

שבג'דין תשב פלוגת פלמ"ח. הוא רוצה שיקום שם משק. המו"מ יסתיים היום או  

איננו מוכשרים למשימה זו, אך יש הצעה  מחר. מוסדות הביטחון טוענים כי

 שמחלקת פלמ"ח תעלה איתנו ותאמן אותנו בתקופה הראשונה. 

 ( 16)המשך בעמ'                           
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 ( 15המשך מעמ'  – )לידתו של קיבוץ 

 

 13שיחה מס  

19.11.46 

חברים. מחכים יום יום לאוטו שיביא אספקה. את הלחם   9במחנה בגבולות נמצאים 

טו ועליו משלחת שלך חברים כבר אי אפשר לאכול. בלילה מגיע סוף סוף האו

 מהקריה. 

)קריית חיים. המחנה הזמני בו ישבו חברי הקיבוץ בטרם התקבלה ההחלטה להיכן 

 ברות והילדים עוד זמן מה(. חיעלו להתיישב. גם לאחר העלייה לג'דין נותרו שם ה

ת, שיש לקבל את והגיעו נציגי כל הוועדות, לשכנע את התשעה שישבו בגבול

 לעלות לג'דין.ההחלטה 

 עולים לג'דין.  –ברוב קולות  טאחרי שיחה שנמשכה כמה שעות, הוחל 

 איש לעלייה לג'דין. 25החלו ההכנות לקביעת קבוצה בת 
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 העלייה לג'דין             

 

 13שיחה מס  

27.11.46 

 מסירת אינפורמציה וקריאה מתוך הודעות בעיתונות:

 העלייה עברה בשלום! החששות נתבדו!! 

במבצר נערכה מיד תוכנית שיכון. מתחילים בניקוי המבצר, בו נבלה את החורף, 

 גידור וניקוי בורות מים. 

 
 

הצלילה בנבכי ההיסטוריה תודה גדולה לשושי סיגל, ארכיון יחיעם, על 

 . ואיתור הקטעים

 למורדו, על הכנת התמונות. תודה  
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)מטאליקה( אחת הלהקות המשפיעות  Metallicaהפעם  בחרתי שורה משיר של 

 . ' 90 -ביותר בשנות  ה 

מה היא פסקה בשיר? בסך הכל אוסף מילים, שלכל אחת מהן לחוד, אין משמעות  

 עמוקה. 

שיר העוצמה הפנימית  /אך כשהן, המילים, ממש כמו אנשים, מחוברות יחד לקבוצה

 פורצת החוצה. 

 
 החיים הפשוטה בפשטות יפיפיה. המשפט של מטאליקה אומר את אמת 

קראו שוב את המשפט זה יעשה לכם טוב, מאד מומלץ גם לשמוע את השיר בוליום 

 גבוה. 

 
 בימים הקרובים  -פרטים נוספים 

 

 המסורתי   הלמפיונים   מצעד 

  ומאירה   גדולה   בתהלוכה 

 במיוחד 

 16:00 משעה   14.12  שני   ביום 
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עם בוא החורף ותחילת הפריחה הירוקה ממליץ לצאת לטייל בקיבוץ ובסביבתו 

הנות מכל השפע של הטבע שאנו חיים בתוכו, ובלב אני תמיד אומר תודה  יול

 חרישית לדור המייסדים. 

 

 תרבות לענייני 

לחזור ולהתקהל   שנוכל שובנתיים עד יאני יחד עם חברים עובדים על תוכניות, וב 

  :)כמו שהקהילה יודעת(, אנו מנגישים תכנים שהמועצה מעבירה

 באמצעים דיגטלים.   ,מפגשים הרצאות ועוד

 

 

 
 

 ( 20)המשך בעמ' 

 



 20                                                                                         2020  דצמבר עלון יחיעם  

 ( 19המשך מעמ'  –)תרבות 

 

 

 

 בקהילנט ובאתר המועצה. מומלץ להתעדכן.  ופיעפרסום התכנים מ

 

 *~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~*~* 

 

 תרבות ללא הפסקה 

הקורונה אמנם אני קורא לכל בעלי הרעיונות והיוזמה לא להתייאש ולא לוותר.  
עוצרת אותנו ומשנה לנו הרגלים, אבל אנחנו נהיה סבלניים ונמתין באורך רוח, 

 נשמח במה שניתן לעשות ונתכנן תוכניות גדולות לעתיד.

 יתקבלו בשמחה!  –רעיונות, הצעות, יוזמה ורצון טוב 
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 אפרתי וכל בני המשפחהעם אורן 

 משתתפים בצער על מותו של האב

 אלעד אפרתי ז"ל 

 

 נכדים  13ילדים ו 4נפטר בשיבה טובה והותיר  

 

 קיבוץ יחיעם אבל ומרכין ראש

 על מותו בטרם עת של 

 ז"ל  און ברזילי

 ממחלת הקורונה 

 חבר ראש הנקרה, ששימש כמנכ"ל תשלובת מילואות ומשקי המפרץ 

 יהי זיכרו ברוך 

 

 

 נעמה אבירן לסבתא רבתא  

 מזל טוב, רוב נחת וברכות 

 להולדת הנינה 

 מיקה 

 בת לדנה ושקד 

 אושר ושמחה לכל המשפחה 

 תבורכו בני משפחת אובוטה, 

 ג'ון, ליטל, תומר ומתן 

שיוצאים כל ערב שבת לחלק  

 ! חלות מאפה ידיכם לחברים 

 תענוג! 



 חג הקיבוץ 

שנים של עשייה, צמיחה,    74בימים אלה אנחנו מציינים בקיבוץ 

 התמדה ומימוש החזון והפיכתו למציאות חיינו. 

היישוב שלנו פורח ומשגשג. ענפי שירותים לצד ענפים חקלאיים  

ויצרניים, כולם ביחד מאפשרים חיי קהילה ברמה גבוהה ומתן מענה  

 מיטבי לכלל האוכלוסייה ביחיעם, מגדול ועד קטן. 

 דורות שלמים, מדור המייסדים ועד לנכדים והנינים,  

 מהלכים על שבילי המקום. 

מי ייתן והשנים הבאות תהיינה טובות כמו אלה שקדמו לזו  ואף יותר.  

 ילה ונמשיך בקליטת משפחות,  שנים בהן תתבסס הקה 

 בביסוס המשאבים השונים שיצרנו ויצרו קודמינו ובהגשמת החלומות. 

 

 אנו מודים לדור המייסדים ומוקירים את פועלם הרב לטובת כולנו.

 אתי וירון בשם ועד ההנהלה 
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